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ACTA  DEL CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA 

Número sessió: 62

Caràcter: ordinari

Data: 30 de març de 2023

Hora: 19.00 hores

Lloc: Presencial – Espai Gatassa

Hi assisteixen: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Grup Municipal PSC (José Antonio Ricis) Vocal i vicepresident 

Ass. C. Recreatiu Casal del Barrio (Fco. Carneros) Vocal

Salesians Sant Jordi (Antoni Vilarrubla) Vocal

Grup Municipal En Comu Podem (Antonio Ruiz) Vocal

Ciutadà a títol individual (Salvador Herraiz Moya) Vocal

Ciutadà escollit per la presidència (Juan de Maya) Vocal

AAVV de Cerdanyola (Javier Sánchez del Campo) Vocal

Grup Municipal C’s E.Fonseca Vocal

As. Murciana Virgen de las Maravillas (Juan Montero) Vocal

As. Cultural de Cerdanyola (Pedro Barroso) Vocal

Maria Beatriz Delgado Castro Presidenta

Àngels Castillo Campos Secretària 

També assisteixen: 

Nom: Càrrec

M. Angels Briansó Montoro Cap d’Àrea de Serveis a la Ciutadania

Asun Muñoz Guerrero Directora d’Acció Comunitària

Carlota Dicenta Mira Cap de servei de Protecció Civil i Salut

Jordi Merino Noé Coordinador de programes de convivència
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Excusen la seva assistència: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Associació Gent Gran Cerdanyola (Juan Flores Crespo) Vocal

As. Radio la Voz de Cerdanyola Vocal

Ciutadana a títol individual (Cecília Roncero Nieto) Vocal

As. Dones de Cerdanyola (Raquel Fernández) Vocal

No assisteixen:

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Ass. de Ciutadans Guineans i Amics del Maresme Vocal

Col·lectiu de teatre EPMA  (Antoni Giménez) Vocal

Casa de Andalucía Vocal

Grup Municipal Junts x Mataró Vocal

Parròquia M. Auxiliadora Vocal

C.C.A.Hermandad Ntra. Sra. del Rocío Divina Pastora Vocal

Ciutadà a títol individual (Raúl Yeste) Vocal

AAVV de Cerdanyola (S. LLanto) Vocal

Assoc. per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cultural Vocal

AMPA Camí del Cros -Elida Rodriguez Vocal

Ass. Promoció Negoci Empresa Mataró – Lorena Pérez Vocal

Grup Municipal ERC (Eusebi Vidiella) Vocal

AEE Camí del Cros (Sergi Luque) Vocal

Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del Consell Territorial ordinari del dia
14  de febrer de 2023

2. Retorn de les accions del Pla Integral 2022

3. Informació sobre la situació excepcional de sequera
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4. Votació de la proposta de reconeixement a dos veïns del barri posant-los una
placa al Parc dels Garrofers

5. Seguiment dels acords anteriors

6. Tancament del Consell Territorial, mandat 2019-2023

         7.   Precs i preguntes

Comença la reunió del Consell Territorial (CT)
Comença la reunió en segona convocatòria per manca de quòrum. Presidirà inicialment el Consell
el  vicepresident  del  Consell  Territorial  senyor  Jose  Antonio  Ricis  ja  que  la  Presidenta  ha
comunicat que per un compromís extern s’incorporarà més tard.

Punt 1.Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del Consell Territorial ordinari del
dia 14  de febrer de 2023
S’aprova per unanimitat

Punt 2. Retorn de les accions del Pla Integral 2022

Pren la paraula la cap d’Àrea, senyora Briansó per explicar que avui presenten les accions del Pla
Integral del 2022  que també formen part  de les accions d’aquest mandat.

A continuació Jordi Merino, coordinador del programa, explica que toca donar comptes de les ac-
cions  fetes i també d’altres que també s’han realitzat perquè eren una oportunitat. Abans, però cal
recordar d’on venim. Al 2017-2018 va haver la preocupació i la voluntat de saber quines coses
passaven al barri, quines dificultats i problemes hi havia, i en base a això poder millorar-lo.

Durant l’any 2018, es va aprovar el Pla d’Actuació Integral del barri de Cerdanyola com a marc
d’actuació i es van definir una sèrie d’eixos i línies principals de treball. També, es va anar treba-
llant en la definició d’un marc 2020-2023.
Durant els anys següents es va anar elaborant una proposta anual. Tot i l’impacte de la pandèmia
de la Covid-19 en diferents àmbits, es va anar treballant en aquest marc i també apostant per altres
eines d’intervenció per aturar l’impacte negatiu sobre el mercat de treball i les famílies, com en la
dimensió sociosanitària. Malgrat això, el 2020 i 2021 algunes accions es van transformar per tal
de poder complir les mesures i restriccions del moment, però es va anar treballant per a que el mà-
xim es pogués realitzar.

L’any 2021 i fins al 2023 el barri de Cerdanyola forma part d’un programa pilot de transformació
social impulsat per la Diputació de Barcelona, anomenat Barris i Comunitats motors de transfor-
mació social i pel qual l’Ajuntament rep finançament anual. Aquest planteja un doble objectiu re-
duir les desigualtats socials i promoure la convivència inclusiva, entenent la comunitat, el veïnat i
el barri com motors de canvi.

Avui es donarà compte de les accions de l’any 2022, tot i que hi ha accions que  es continuaran
perquè no s’han acabat. Les accions del 2018 van sorgir arrel de les vostres propostes. També hem
aprofitat oportunitats de millora. 

De les 72 accions que s’han incorporat per aquest 2022, es podria afirmar que un 94,73% han estat
iniciades i en execució, o finalitzades. 

Les no iniciades és perquè els recursos destinats s’han hagut d’aprofitar per accions de la covid.
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La única acció en seguiment va ser la de tramitació dels ajuts autonòmics per a la rehabilitació i
millora dels edificis. Bàsicament, la Generalitat no va obrir convocatòria específica per aquest àm-
bit i es va centrar en les subvencions del Fons next generation.

A continuació es visualitza una presentació de power point que es farà arribar als membres
del Consell.                                              

Una de les millores, que ha tingut molta acceptació per part del veïnat han estan les activitats gra-
tuïtes realitzades durant l’estiu, en període no lectiu pels infants, adolescents i les seves famílies.
Més de 105 infants diaris han gaudit de les activitats educatives, esportives i de lleure que s’han
fet a les places i equipaments del barri, així com a la ludoteca, un espai de conciliació familiar
amb una assistència diària de 20 nens i 3.520 hores d’atenció directa. 

Però també, a nivell d’obres s’ha realitzat la renovació de la xarxa de clavegueram i reurbanitza-
ció del carrer Sant Domenico Savio, s’ha adaptat a l’edifici del carrer de València per a propiciar
l’estalvi energètic i econòmic o s’ha renovat la xarxa d’abastament de la Ronda de la Cerdanya i
el carrer de la Garrotxa. 

Aquest 2022 hi ha hagut una embranzida considerable a través de l’Agència de Suport i Ser-
veis a les Entitats. Un element remarcable és que la Taula d’Entitats de Cerdanyola ha continuat
amb el seu impuls d’accions en col·laboració amb l’Agència. També aquest any, s’ha pogut editar
l’eina informativa del butlletí de les entitats, que s’ha publicat telemàticament cada més informant
dels elements de barri. La dimensió formativa per a les persones de les entitats s’ha centrat aquest
any per a donar eines als membres de juntes, millorar la seva gestió i excepcionalment, s’ha pogut
comptar amb el suport del periodista Alfred Picó. Projectes consolidats com el «Cuinem la vida». 

En l’àmbit de la seguretat les queixes i problemes que generaven els vehicles abandonats era un
element constant en diferents Consells i reunions amb veïnes i veïns. Per això, des de la Direcció
de Seguretat, Civisme i Convivència es va fer una modificació de l’Ordenança Municipal de Mo-
bilitat. Això, juntament amb alguna campanya intensiva com les fetes als entorns del Sorrall o so-
lar concrets, va permetre reduir fins un 23% el parc de vehicles abandonats en un semestre.

La gestió realitzada amb els habitatges del carrer de Jaume I on es va fer un procés de desnona-
ment i protecció per problemes greus de seguretat i situació d’insalubritat, així com en determinats
locals baixos del barri. 

S’han fet accions educatives. Cal destacar el Projecte Mataró Educa + . Les accions educatives
s’han vist aquest curs també consolidades gràcies al Pla Educatiu d’Entorn, que fa anys es realitza.
De manera particular, els patis oberts han continuat a l’Institut Escola Mar Mediterrània obrint
més enllà del calendari escolar. L’Oficina d’Orientació Educativa en coordinació a altres recursos
municipals de joventut i ocupació ha superat els 500 usuaris/àries que han sol·licitat suport o ori-
entació.  L’acord de la integració de l’IES Miquel Biada a la xarxa de centres educatius de la Ge-
neralitat. 

En l’àmbit esportiu s’ha millorat el sistema de beques i ajuts per a la pràctica esportiva de nois i
noies dels barris. La dinamització de les pistes obertes ,s’ha englobat dins d’una actuació més glo-
bal d’estiu. La instal·lació esportiva del Camp de Futbol del Camí del Mig, també ha pogut reno-
var la gespa després d’anys d’usos intensius. 

Comunitats veïnals. Aquest any s’han atès 183 comunitats. La millora a destacar del 2022, han
estat l’aposta per la prevenció, la formació de presidents i referents, així com donar eines per a
una millora en la gestió.
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Pel que fa a l’Habitatge.  S’ha treballat aquest any per tal de poder definir els edificis de la plaça
Gatassa com un Entorn Residencial de Rehabilitació Programada i així poder ser beneficiari de fu-
turs ajuts i programes dels fons europeus next generation. 

La disciplina d’habitatge ha estat present als barris, per tal d’identificar i sancionar sobretot habi-
tatges buits, i s’han obert 213 expedients, amb la intenció de retornar-los al mercat de lloguer. El
Projecte Lloguem que feia uns anys es realitzava, ha vist la seva transformació cap a una coopera-
tiva d’habitatges anomenat Bloc Cooperatiu després de tres anys.

Accions d’infància, joventut i gent gran activa. A destacar el projecte «Vitamina», s’ha creat
l’escola del feminisme. La campanya anomenada Viu un  Estiu de Diversió a Mataró  va ocupar
diferents espais del barri de Cerdanyola: Plaça Onze de Setembre, Parc de Cerdanyola, biblioteca
Pompeu Fabra, Institut Escola Mar Mediterrània, pista municipal Remigi Herrero i l'Espai Gatassa
amb activitats de cinema, jocs de taula, espectacles artístics, cinema... Tanmateix, es va posar en
marxa una ludoteca com espai de conciliació per a les famílies a l’Espai Gatassa. 

Interculturalitat.  S’ha mantingut el joc de l’aualè. També, s’han pogut consolidar algunes acci-
ons dirigides a joves migrants gràcies al projecte Arrelem. 

Ocupació. A través de les oportunitats que ha facilitat la convocatòria Treball als Barris 2022 s’ha
pogut continuar treballant amb els diferents dispositius laborals dirigits a la població que viu o tre-
balla als barris tant de Cerdanyola com de Rocafonda. S’ha creat l’oficina de suport als tràmits.
S’ha posat en marxa el SOM Mataró. 

Comerç.  S’han realitzat dues accions de formació sobre manipulació d’aliments i s’ha treballat
per impulsar les accions comercials al Nadal. Cal sumar a aquesta dinamització, les diferents cam-
panyes com les de collits a casa, campanyes de retolacions, inspeccions i millores del mercat de
venda no sedentària de Cerdanyola que es fa als dissabtes, punt de referència del comerç de proxi-
mitat de barri. 

Equipaments i instal·lacions. Aprofitant el Pla d’Asfaltats de la ciutat, alguns carrers han millo-
rat parcialment la pavimentació, i alguns com el carrer de Provença i Lluís el Pietós han pogut mi-
llorar i posar elements de reducció de la velocitat.  Els parc de Salut, també han estat una demanda
per part de persones, joves i de la mateixa administració per promocionar bons hàbits i usos dels
espais. Durant l’any 2022 s’ha treballat per tal que puguin haver al parc de Cerdanyola, al passeig
de les escoles, a la plaça Canyamars i un parc d’street workout a la RondaTarradelles.  Finalment,
a les acaballes de l’any s’ha disposat per iniciar les obres per una millor atenció al Centre Cívic al
mòdul de l’antic Espai Jove. 
Cal posar també de relleu, que el Parc dels Garrofers s’ha consolidat com un nou espai verd el
barri.

A continuació la cap d’Àrea, senyora M. Àngels Briansó explica la primera llei de barris a la
qual es va acollir l’Ajuntament de Mataró fa anys. Ara, s’obre una nova oportunitat. Al 2022 es va
aprovar una nova Llei de Barris. Els barris podran participar presentant projectes en habitatges,
via pública, equipaments socials...Durarà cinc anys però es podrà allargar tres anys més si els pro-
jectes no s’han acabat. Aquest any, en base als criteris indicats ens preguntaven quins barris es va-
lora presentar.  Quan surtin  les  convocatòries  presentarem Cerdanyola i  Rocafonda.  Haurem d
epresentar els projectes a l’any 2024. És una oportunitat finançada amb Fons europeus. Es focalit-
zen molt en la rehabilitació d’habitatges i rehabilitació i sosteniment energètic.

S’obre torn de paraules:
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El senyor Javier Sánchez del Campo intervé dient que és evident que s’han fet moltes accions.
Ara be, fer accions sense valorar-les és un problema. Per exemple: s’ha fet asfaltat. Cruïlles, etc.
però no s’ha fet valoració de la qualitat. Va haver un partit polític que va proposar un Comitè de
valoració de les obres. Aquest Comitè s’ha de constituir i que valori.
Afegeix: I la seguretat? Com es mesura la seguretat? 
La neteja: s’ha invertit molt, s’ha millorat, però no pas del tot. La bretxa digital: és una desigualtat
existent que afecta a la gent gran sobretot, també cal mesurar-la.
Pel que fa a la rehabilitació programada destinada a l’edifici de la plaça Gatassa hi estem d’acord.
Pregunta si hi ha novetats al respecte.

El senyor Juan de Maya pregunta què s’ha fet al parc de Cerdanyola. Recorda que cal millorar
l’escenari del parc, així com l’enllumenat de l’avinguda Gatassa posant uns fanals amb braços que
no obstaculitzi les branques dels arbres.

El senyor salvador Herraiz demana informació per saber des de quan es fa acollida a les perso-
nes que s’empadronen per primera vegada. També pregunta si la nova Llei de Barris tindrà en
compte la retirada de dipòsits de fibrociment.

Es dona resposta a les intervencions anteriors:
El vicepresident del Consell, regidor José Antonio Ricis respon que tot allò que estigui en norma-
tiva es demanarà, en relació a l’amiant. 
El coordinador Jordi Merino informa que s’han fet esforços per tal de saber quina és la valoració.
Pel que fa a la neteja, no està com a l’inici però cal continuar amb l’estratègia de millorar-la.
S’han fet sancions. Tampoc no n’hi ha tantes queixes.
Quant a Rehabilitació programada, s’ha definit l’entorn de Gatassa, cal esperar que surti la convo-
catòria de subvenció.
Sobre el que s’ha fet al parc de Cerdanyola es respon que s’han millorat els jocs infantils, l’asfal-
tat i s’han replantat arbres.
La cap d’Àrea , senyora Briansó, pel que fa a la bretxa digital explica que l’Ajuntament va desti-
nar un fons específic; en el mateixos OFIAC’s, també s’ha donat suport amb formació als casals
de gent gran. I el servei d’Atenció al Consumidor també s’ha explicat que l’atenció pot ser presen-
cial.
Afegeix la directora d’Acció Comunitària, senyora Asun Muñoz que cal tenir en compte el projec-
te «Enllaços» que s’està desenvolupant a l’Espai Gatassa per donar suport en tràmits i formació
digital; també a la nova oficina d’Atenció a la Ciutadania que s’està fent a Cerdanyola, a l’antic
Espai Jove, hi haurà una persona que acompanyarà.
En relació a l’Acollida als nous empadronats, s’explica que ja es feia aquest servei, ara s’ha tras-
lladat al mateix lloc de l’oficina d’Atenció al Públic.

Punt 3. Informació sobre la situació excepcional de sequera
Assisteix per informar d’aquest punt la Cap de Servei de Protecció Civil i Salut la senyora Carlota
Dicenta, comença explicant que l’any passat es va aprovar un Pla de Sequera. Al mes d’agost es
va posar la Ple-Alerta, al novembre es va activar l’Alerta que consistia en aminorar el consum
d’aigua a 440 litres.
Ara, al març, s’ha aprovat la situació d’excepcionalitat a causa de que els embassaments estan al
6%. S’han mirat  els consums de Mataró.  El  més gran és el  del 80% corresponent al  consum
domèstic. La indústria, l’ajuntament han augmentat un 8%. les entitats sense ànim de lucre també
han augmentat un 4%.
A continuació explica en què consisteix l’excepcionalitat per sequera: L’objectiu d’aquest sistema
és  el  d’actuar  preventivament,  de  manera  progressiva  i  seqüencialment  per  tal  d’allargar  les

6



CSV (Codi de verificació
Segura) IV7OW4IM3ZZZYVN7AY44MMDAKM Data i hora 13/04/2023 16:56:45

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 6/2020, 11 de novembre, reguladora de
determinats aspectes dels serveis electrònics de confiança

Signat per MARIA BEATRIZ DELGADO CASTRO (Regidora Delegada D'Esports)

Signat per ÁNGELES CASTILLO CAMPOS (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7OW4IM3ZZZYVN7AY44MMDAKM Pàgina 7/9

 

reserves hídriques i que els ciutadans no es vegin perjudicats. En l'escenari d’excepcionalitat en el
que ens trobem, s’intensifiquen les reduccions en usos no prioritaris, es prohibeixen determinats
usos en zones urbanes. 

RESTRICCIONS D'ACTIVITATS: 

REG
Es prohibeix l’ús d’aigua per a regar jardins, tant de caràcter públic com privat, excepte per a la
realització de regs de supervivència d’arbres o de plantes. Aquest reg de supervivència ha de
realitzar-se amb la mínima quantitat d’aigua indispensable, i només mitjançant reg gota a gota o
regadora, de les 20 h a les 8.00 h del matí.
El reg de gespa queda prohibit en tots els casos excepte en superfícies destinades a la pràctica
federada de l’esport, on es pot mantenir en quantitats mínimes sense superar la dotació màxima de
450 m³/ha/mes.

PISCINES
L’ús d’aigua per l’ompliment de piscines quedarà limitat als següents casos:
El reompliment parcial de piscines que disposin d’un sistema de recirculació de l’aigua, en les
quantitats indispensables per reposar les pèrdues d’aigua per evaporació i neteja de filtres i per
garantir  la  qualitat  sanitària  de  l’aigua.    
L’ompliment  complet  o  parcial  de  piscines  desmuntables  de  capacitat  inferior  a  500  litres
destinades  al  bany  d’infants,  en  centres  educatius.  
Les  piscines  de  nova  construcció  no  podran  ser  omplertes  
Aquestes limitacions no s’apliquen a les piscines d’aigua de mar que s’omplin i es buidin sense
connexió a les xarxes d’abastament i de sanejament públiques.
Es mantenen les limitacions sobre la neteja de vehicles, la neteja de la pols en suspensió i les fonts
ornamentals de l'estat d'Alerta.

NETEJA
Es permetrà la neteja de vehicles si és necessari per mantenir la seguretat u la salut de les persones
i els animals. En aquesta categoria s’hi inclouen els vehicles de transport de menjar, d’animals
vius  o  morts,  ambulàncies,  vehicles  mèdics  o  de  transport  de  medicaments  i  els  vehicles  de
transport  de  residus.
Es prohibeix l’ús de l’aigua per a l’eliminació de pols i matèria en suspensió a l’aire.

ALTRES
Tancament de les fonts ornamentals, excepte en les que s’afecti el suport vital d’algun tipus de
fauna aquàtica, on es permetrà el mínim ús d’aigua per la seva supervivència.

Torn de paraules:
El senyor Pedro Barroso pregunta si hi ha prevenció amb la construcció de dessalinitzadores. Se li
respon que s’està treballant, però que no és una qüestió de política municipal. A Mataró s’està a
un consum de 140 litres per ciutadà quan l’ACA diu que es pot consumir cap a 400 litres. Per tant,
estem per sota del consum recomanat.
Les previsions són que si passem a la fase d’Emergència es reduirà el consum de boca.
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Punt 4. Votació de la proposta de reconeixement a dos veïns del barri posant-los una placa al 
al Parc dels Garrofers
En el anterior Consell Territorial del dia 14 de febrer es va portar a terme una proposta per part del
el  senyor Javier Sánchez del Campo en representació de l’Associació de Veïns en el  Consell
Territorial exposant que l’Associació «Mataró Camina» es va adreçar a l’Associació de Veïns per
plantejar  que  hi  ha  dos  veïns  del  barri,  que  actualment  són  difunts,  que  caldria  fer-los  un
reconeixement per la seva dedicació a netejar el parc i zona dels Garrofers. 
Proposaven que en el nou Parc dels Garrofers es col·loqués una placa amb els seus noms, ja sigui
en un petit monòlit, en una pedra o be on es cregui més oportú.
El senyor Sánchez del Campo va aportar una instància signada per la presidenta de l’Associació
de Veïns amb aquesta petició i li fer entrega de la mateixa a la secretària del Consell Territorial.
Prèviament havia fet arribar a la secretària la biografia d’aquestes dues persones on s’explicava la
seva trajectòria.
El  representant  de  l’Associació  de  Veïns  va  demanar  el  suport  dels  membres  del  Consell
Territorial. 
Desprès de debatre el tema, es va arribar al següent acord:

 Que en el següent Consell Territorial s’aportés la instància de l’Associació de Veïns de
Cerdanyola amb la complementació d’aquelles entitats que es volguessin adherir posant la
seva signatura, puguen fer-se en un document a banda.

 Que en el següent Consell Territorial, per tal de donar l’oportunitat al màxim de membres,
es fes la votació a mà alçada dels assistents.

Per  tant,  avui,  en  el  Consell  Territorial  del  dia  30 de març,  es  presenten  totes  les  signatures
recollides per part de persones d’entitats del barri. Un total de vuit signatures, més la instància.
Així mateix es fa la votació a mà alçada per part  dels membres assistents al Consell i  queda
aprovat per unanimitat, sent un total de deu persones.

A partir d’aquí s’inicia el procediment enviant a Cultura tota la documentació aportada i l’acta
d’aquest Consell.

Punt 5. Seguiment dels acords anteriors

Es fa repàs dels acords anteriors , que són:

1 Demanar el  llistat  de sancions efectuades  per incivisme a fi  de posar-les a les cartelleres
informatives (S’ha demanat al servei corresponent)

2 Traslladar al  servei de residus els  efectes que comporta recollir  la brossa fora de l’horari
indicat als bars i restaurants, sobretot a l’estiu ocasionant mals olors. (S’ha traspassat al servei
corresponent)

3 L’Associació  de  Veïns  de  Cerdanyola  amb la  complementació  d’aquelles  entitats  que es
vulguin adherir signant, portarà una instància signada demanant el reconeixement a dos veïns
del barri per posar-los una placa al Parc dels Garrofers. (S’ha fet, i avui s’han presentat totes)

4 El reconeixement a dos veïns del barri posant una placa al Parc dels Garrofers es votarà, a mà
alçada, en el proper Consell Territorial. (S’ha votat avui i ara s’iniciarà el procediment)

Punt 6. Tancament del Consell Territorial, mandat 2019-2023
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Pren la paraula la Presidenta del Consell Territorial,  senyora Bea Delgado dient que aquest és
l’ultim Consell d’aquest mandat, que ha sigut un Consell molt constructiu i que les persones que
el conformen són molt propositives la qual cosa agraeix molt.
Fa un petit repàs d’accions que han aconseguit entre tots i totes pel barri. Per exemple, el Parc dels
Garrofers, posar nom de «Remigi Herrero  al nou Poliesportiu, la creació del grup de treball de
Residus,  el  nou  CUAP del  Camí  del  Mig,  el  dipòsit  de  la  Ronda  Bellavista,  els  Agents  de
Convivència, els diversos projectes de l’Espai Gatassa, les plaques fotovoltaiques, les millores de
la calçada, el nou espai d’Atenció a la Ciutadania, etc.

Acaba dient que també és l’últim Consell Territorial per part de la secretària, l’Àngels Castillo, a
qui se li agraeix la feina.
L’Àngels  Castillo  aprofita  per  donar  les  gràcies  als  membres  del  Consell  per  haver  après  de
cadascú d’ells, per les facilitats que ha tingut per part de tots els membres i, també per ser tan
participatius i perseverants en les reivindicacions; alhora demana disculpes per les seves possibles
errades i per si en algun moment no ha estat a l’alçada.

Punt 7. Precs i Preguntes
Pren la paraula el senyor Juan de Maya per fer dues propostes:

 Que de cara a l’inici dels nous Consells Territorials es tingui en compte de fer un Consell
Monogràfic on els membres valorin com funciona el consell i com hauria de funcionar.

 Que els membres del Consell aportin propostes de millora.
Aquestes dues idees/propostes són recolzades pel senyor Javier Sánchez del Campo, representant
de l’Associació de Veïns i, pel senyor Pedro Barroso, representant de l’Associació Cultural de
Cerdanyola.

S’acaba la sessió a les 21.00 hores

Acords i/o compromisos:

1 Enviar als membres del Consell el document que recull les accions del 2022 del Pla Integral
de Cerdanyola.

2 Enviar als membres del Consell el document d’rxcepcionalitat de la sequera

3 Iniciar el procediment per posar una placa de reconeixement en el parc dels Garrofers als
senyors Juan Egea Navarro i Juan López Molina.

4 Fer un Consell Monogràfic per tal de definir la funcionalitat del Consell Territorial entre tots
i totes, aportant propostes.

Mataró, 30 de març de 2023

Presidenta                                                                        Secretària 

Maria Beatriz Delgado Castro                  Àngels Castillo Campos
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